
Mødereferat – Grundejerforeningen Spangsbjerg 

Mødet afholdt onsdag d. 19. februar hos Bent 

Deltagere: Glenn Press-Hansen, Jesper Thomsen, Bent Simonsen, Lene Smedegaard, Carl Nielsen 

Afbud:    Jesper Navntoft, Allan Jydemand Mortensen, Esben Nielsen  

Referat udarbejdet af Carl. 

  

Bestyrelsesmødet gennemføres efter følgende dagsorden: 

 

  1.  Velkomst og praktiske bemærkninger v/Bent 

  2.  Godkendelse af referat v/ Carl 

  3.  Godkendelse af dagsordenen v/Glenn 

  4.  Orientering om renovering af N-S gående stenmels sti v/Glenn 

Stenmel på hele nord- sydgående sti vil koste 170.000 kr. Udbedring af de 2 længder på stien ved 

legepladsen vil koste ca. 30.000 kr. Vi undersøger muligheden for selv at udbedre de 2 længder ved 

legepladsen, ved køb af stenmel og leje af tromle.  

 

5.  Orientering om retablering af Spangsbjergstien v/Glenn 

Spangsbjergstien er blevet harvet og tilrettet med nyt grus, af Park & vej Viborg Kommune. Dette er vi 

meget tilfredse med. 

 

6.  Orientering om samarbejde med Viborgkommune, Asmild Landbrugsskole og grundejerforeningen 

v/Glenn 

Det er lykkedes at få et samarbejde etableret mellem Asmild Landbrugsskole, Viborg Kommune og vores 

Grundejerforening. Faunastriberne fra sidste år bliver udvidet med faunastriber langs Spangsbjergstien. 

Anlægsprisen med pløjning og såning (frø) bliver delt parterne imellem, en meget favorabel løsning for os. 

Det drøftes om vi skulle inddrage Viborg Nyt og/el. Viborg Stifts Folkeblad i denne positive historie. 

 

7.  Orientering om vejens beskaffenhed, status i økonomisk behov og diskussion vedrørende vejfonden, 

indledningsvis v/Glenn - derefter åben diskussion. 

Hvert år hensætter vi penge til foreningens vejfond. For at få et kvalificeret input til om vi hensætter 

tilstrækkeligt, har Glenn bedt om et tilbud fra Munck Asfalt. Et nyt slidlag på alle vejene vil koste ca. 1 mill. 

og dette arbejde vurderes at blive nødvendigt om ca. 10 år. Hensættelse til vejfonden er fra næste år 

budgetteret til 75.000 kr. og dette burde være nok. 

 

8.  Status i økonomien v/Bent 

Bent gennemgik regnskab, balance og budget. Regnskabet viste et mindre overskud, og vi  drøftede 

fremtidige projekter (legeplads), og om hvorledes ambitionerne matcher med økonomien. Vi besluttede at 

mødes 3. marts til afklaring af dette, inden generalforsamlingen. 



9.  Klargøring til generalforsamling, herunder (gen-)opstilling af kandidater til bestyrelsen. På valg er 

følgende nuværende medlemmer: næstformand Allan Mortensen,  Kasserer Bent Simonsen, suppleanterne 

Jesper Nauntoft og Jesper Thomsen. Punktet drøftes 3. marts. 

 

10. Henvendelser fra grundejere. Ingen 

 

11. Eventuelt 

Vi har fået en ny lille sø pga regnvejret. Vi undersøger mulighederne for at få søen tømt med en dykpumpe.  

Jesper har kontakt med Viborg Kommune ang. Projektet ”Lysningen”, og har modtaget feed-back på vores 

indsendte indsigelses-skrivelse. Vi imødekommes ikke, og det foreslås at vi inviterer Udvalgsformanden for 

Teknik og miljø, Johannes Vesterby, til et møde. Især for- ventede trafik- og støjgener, ønskes belyst. 

Hvis vi bliver vidende om nye husejere skal vi huske at advisere Glenn, da vi siger velkommen med en flaske 

vin. 

Lene fortæller at beboerhuset har fået slebet og behandlet gulvet, og ønsker gerne flere lånere.    

 

Næste møde 

Extraordinært bestyrelsesmøde tirsdag d. 3. marts hos Carl …. Allé 37. 

 


